
Referat     d. 21.11.2018  

  
 
 
 

Andelsboligforeningen Naverparken 

Bestyrelsesmøde den 21.11. 2018 kl. 18.30 
Mødested: Helle F. Sørensen 
Deltagere: Helle (HS), Flemming (FR), Ole(OH), Anni (AB) 
Fraværende med afbud: alle mødt. 
  
Dagsorden: 
 
 

1. Gennemgang og godkendelse af referat af bestyrelsesmøde 11.10.18. 
Referat underskrevet. 
 
 

2. Valg af forsikring. 
I forbindelse med behandlingen af seneste forsikringssager, føler vi, at vi bør kigge os om efter 
andre forsikringsselskaber. Men vores nuværende forsikringsaftale med Erhvervsforsikring DK 
løber til 2021. Derefter kan vi evt. skifte selskab. 
  
 
 

3. Bestyrelsens forslag til lånetilbud: 
Bestyrelsen besluttede en forlængelse af nuværende F5  
 

4. Budget v/ Helle 
Helle gennemgik regnskab og budget. 

 
5. Indskrivning af vedtagne ændringer i vedtægterne. 

Aase indskriver de sidste års ændringer i vedtægter og opsummerer bestyrelsens forslag til 
nye tilføjelser, som skal godkendes på næste GF 

 
6. Planlægge ekstraordinær generalforsamling. 

I flg. ABF Ikke nødvendig med EGF, når der blot er tale om rentetilpasning af et tidligere 
vedtaget lån. 

 
7. Affaldssortering, fungerer den? 

Efter begynderproblemer, fungerer ordningen nu godt. 
 

8. Ventelisten 
Der er i øjeblikket 43 på ventelisten. 
Den årlige indbetaling ændres til januar måned. Aase sender brev derom til ventelisten. 
 

9. Dato for næste møde: 15. jan.2019 hos Flemming, 12. marts hos Aase 
GF: 9. april 2019 kl. 19.00 i Rosengårdscentret. 
 

10. Evt.: Valuarvurdering bestilt. 
 


